
Styrereferat mandag 26/10-20 

Til stede: Leif Tønnessen, Elin Gumpen, Kai Sundberg, Torleif Sør-Reime, Marianne Klepaker referent 

Forfall: Janicke Opheim 

 

-Styret konstituerte seg frem mot ekstra ordinær generalforsamling. 

Leder: Kai Sundberg 

Nestleder: Torleif Sør-Reime 

Styremedlem: Elin Gumpen, Leif Tønnesen og Janicke Opheim 

 

Ekstraordinærgeneralforsamling Agder Travforbund 

- Det må sendes innkalling med 14 dagers varsel. Valgkomiteen må ha beskjed. Kai tar kontakt 

med de og informerer om hvilke posisjoner som er på valg. Dato settes om kort tid. 

Forespørsel fra Lillesand og Birkenes om møte for lagene på høstkonferansen 

- Høstkonferansen er denne gangen kun 3,5 time. Det blir veldig lite tid igjen om lagene skal ha 

1 time. Forbundet foreslår at lagene tar dette etter et eiermøte i ST som er signalisert vil 

komme om kort tid.  Om lagene ønsker å møtes før høstkonferansen må dette organiseres på 

eget initiativ pga smittevernregler og lokasjon. 

Høstkonferansen 

- Denne går som normalt etter de covid 19 instruksene som foreligger. Det jobbes med 

innhold og gjennomføring av styret og forbundssekretær.  Innbydelsen er sendt ut.  

Ponnidagen 

- Er det en flott oppslutning om. Hele 90 ponnier er anmeldt. Det er 14 løp og 140 starter 

totalt. Høydepunktet er NM for begge klasser. Forbundet er med å bidra til laurbærkranser, 

samt noen premier, og en liten gave til alle som starter. Arendal og Omegn har også bidratt 

med 25.000,- til denne dagen.  

Ekstraordinær generalforsamling Sørlandets Travpark AS 

- Kai Sundberg stiller på vegne av forbundet. Flertallet i forbundet gikk for DNT sin innstilling 

med Per Otto Aagre som nestformann. 

Eventuelt 

- Avgått leder Trond Jaabæk har bedt om sitt styrehonorar utbetalt. Det er dialog med Jaabæk 

så dette blir gjort så fort alle nødvendige papirer er på plass. 


